

## October 6, 2019

Call to Worship: Matthew 5:38-42 <sup>39</sup> But I tell you not to resist an evil person. But whoever slaps you on your right cheek, turn the other to him also.

English Service 9:00am  
Sunday School Orientation 10:00am  
Order of Service

Praise & Worship/Singing		Mr. John K Froese
Welcome/Announcements		Pastor Jake Fehr
Special # (Offering)		Betty & Group
Message	(But I Say to You)	Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing		Mr. John K Froese/ Pastor Diedrich Harms

### Activities for the Week of October 6-12

- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

### Upcoming Events & Announcements

1. If you are needing to sign up your child for Sunday School, please contact the office or one of the board members. Your child must be 3 years old by September in order to be signed up.
2. MEC will be making a new Church directory book, appointment's for pictures will be October 21<sup>st</sup> – 25<sup>th</sup>. Sign-ups will be held during the worship service on October 13<sup>th</sup> & 20<sup>th</sup>. You may also call the office throughout the week to schedule your appointment. Anyone who attends regularly is encouraged to participate.
3. October 22-24 Hope Drive collection of baby items for a Crisis Pregnancy Center. More info to come.

### Pray For...

1. Healing for the ones battling health issues, also for those who have recently lost loved ones.
2. Wisdom and guidance for the Administrative Committee, Abe Guenther, Abe Peters, Juan Letkeman, Peter Reimer and Daniel Koethler.
3. The Sunday School teachers, so that they will be able to enjoy teaching the love of Jesus.

## Oktober 6, 2019

Aufruf zur Anbetung: Matthäus 5:38-42 <sup>39</sup> Ich aber sage euch: Ihr sollt dem Bösen nicht widerstehen; sondern wenn dich jemand auf deine rechte Backe schlägt, so biete ihm auch die andere dar

German Service 11:00am  
Sonntagsschul Orientierung 10:00am  
Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang		Mr. John K Froese
Willkommen/Bekanntmachungen		Pastor Jake Fehr
Special # (Opfer)		Betty & Gruppe
Botschaft	(Ich Aber Sage Euch)	Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen		Mr. John K Froese/Pastor Diedrich Harms

### Pläne für diese Woche von Oktober 6-12

- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

### Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Wenn Sie ihr Kind für die Sonntagsschule anmelden möchten, wenden Sie sich bitte an das Büro oder eines der Komiteemitglieder. Ihr Kind muss bis September 3 Jahre alt sein, um sich anzumelden.
2. MEC wird ein neues Kirchen Gemeindebuch erstellen. Die Termine für die Bilder sind vom 21. bis zum 25. Oktober. Anmeldungen finden während des Gottesdienstes am 13. und 20. statt. Sie können auch das Büro während der Woche anrufen, um ihr Termin zu planen. Jeder der regelmäßig anwesend ist, wird zur Teilnahme aufgefordert.
3. Den 22.-24. Oktober Hope Drive Sammlung von Baby-Artikel für ein Crisis Pregnancy Center. Mehr Information folgt.

### Betet Für...

1. Heilung für diejenigen, die mit gesundheitlichen Problemen kämpfen, auch für diejenigen die kürzlich eine geliebte Person verloren haben.
2. Weisheit und Leitung für das administrativ Komitee, Abe Guenther, Abe Peters, Juan Letkeman, Peter Reimer und Daniel Koethler.
3. Die Sonntagsschullehrer, damit sie die Liebe Jesu lehren können.

**Mennonite Evangelical Church**

Email: [mecsecretary0059@gmail.com](mailto:mecsecretary0059@gmail.com)

Website: [www.mecseminole.org](http://www.mecseminole.org)

Office #: 432-758-0059

If you are in need of an appointment with Pastor Jake Fehr, please contact the Office.

**Pastor Diedrich Harms Office Hours**

Available for Coffee & Breakfast

Monday: Time Off

Tuesday: 9:00am-4:00pm

Wednesday: 9:00am-4:00pm

Thursday: 9:00am-4:00pm

Friday: 9:00am-4:00pm

Mrs. Judy Harms on Wednesday

Phone # 806-789-8853

Attendance

Sunday Service

English Service: 166

Sunday School: 129

German Service: 402

May God Bless You

## Notes

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

Welcome to MEC  
405 NW 23<sup>rd</sup> St